

在家學習平板電腦支援計劃

因應新型冠狀病毒疫情的最新發展及學校停課安排，香港青年協會獲香港賽馬會慈善信託基金慷慨捐助，推出「在家學習平板電腦支援計劃」，為欠缺電子裝置而未能於停課期間線上學習的清貧學生，提供免費平板電腦、高速流動數據及網上學習指導支援。

香港青年協會將 380 部平板電腦連同流動數據 SIM 卡，分階段送到有需要學生手裡。如有興趣申請，請於下星期五 10/4 前到

<https://forms.gle/DFvRVCDgKaURmyp56> 遞交申請。校方將代同學向機構申

請。詳細資料可瀏覽 <https://m21.hk/eDevice/>

eDevice Support for e-learning at Home Scheme

In response to the latest development of the new coronavirus epidemic and school suspension arrangements, the Hong Kong Federation of Youth Groups has been generously donated by the Hong Kong Jockey Club Charitable Trust to launch the "eDevice Support for e-learning at Home Scheme", which helps students who lack electronic devices and fails to learn online during the suspension with free tablet computers, high-speed mobile data, and online study guidance support.

The Hong Kong Federation of Youth Groups delivered 380 tablets with mobile data SIM cards to students in need in stages. If you are interested in applying, please submit your application to <https://forms.gle/DFvRVCDgKaURmyp56> by 10/4 next Friday. The school will apply to the institution on behalf of the students. For more details, please go <https://m21.hk/eDevice/>